
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Milí priatelia, rodáci, spoluobčania, obyvatelia okresu Stará Ľubovňa! 
 
 

Či už ma poznáte osobne, alebo ste sa so mnou stretli pracovne, chcem sa Vám predstaviť ako 
kandidátka na poslankyňu do zastupiteľstva PSK a predložiť stručný prehľad mojich poslaneckých 
aktivít v zastupiteľstve Prešovského samosprávneho kraja v druhom volebnom období rokov 2006-2009. 
 



Sociálna oblas ť 

 Počas druhého volebného obdobia som v zastupiteľstve PSK predsedala sociálnej komisii. Svoju 
profesionálnu odbornosť som mohla premietnuť do poslaneckej práce.  

V rámci tejto oblasti má PSK 27 zariadení sociálnych služieb. Taktiež 52 neštátnych subjektov 
poskytujúcich sociálne služby. Poznám kvalitu poskytovania sociálnych služieb v Prešovskom kraji 
i preto, že som 80 % zariadení sociálnych služieb osobne navštívila a riešila problémy hlavne klientov 
ale aj zamestnancov týchto zariadení. Starí, bezvládni, telesne a duševne postihnuté deti a dospelí – 
najbezbrannejšia kategória ľudí bola predmetom rokovania komisie sociálnej a mojej práce.  

V podmienkach nášho okresu túto kategóriu ľudí a oblasť organizačne reprezentujú Domov 
dôchodcov a Domov sociálnych služieb Stará Ľubovňa s Krízovým strediskom na ul. Zámockej, Domov 
sociálnych služieb Legnava, Dom Sv. Anny – zariadenie Gréckokatolíckej charity pre mentálne i fyzicky 
postihnuté deti, Zariadenie opatrovateľskej služby v obci Jarabina pre starých a chorých.  

Za úspech svojej poslaneckej práce v tejto oblasti považujem každoročný nárast rozpočtu pre 
sociálnu oblasť.  

Zvlášť sa teším z toho, že vďaka kapitálnym výdajom slúžiacim na rekonštrukciu, patrí Domov 
dôchodcov a Domov sociálnych služieb v Starej Ľubovni nielen medzi najväčšie a najkrajšie v našom 
kraji.  

Z posledných investícií financovaných PSK v tomto zariadení spomeniem: prístavba a 
rekonštrukcia kuchyne, zdvíhací vozík Calypso, nákup osobného motorového vozidla, umývačky riadu, 
ohrievacej vane, veľkokapacitnej práčky, kamerového systémy, prestavba a vybavenie hygienických 
zariadení a ubytovne, prestavba a rekonštrukcia obytnej bunky, rekonštrukcia vonkajších priestorov, 
Krízové centrum – motorové vozidlo, dofinancovanie PD na europrojekt, telefónna ústredňa. 

Finančný príspevok na klientov bol zabezpečený prostredníctvom sociálnej komisie 
a zastupiteľstva Zariadeniu opatrovateľskej služby v Jarabine.  

V rámci volebného obdobia som sa zúčastňovala všetkých podujatí organizovaných pre jednotlivé 
sociálne skupiny. Z viacerých, ktorých činnosť som i finančne podporila spomeniem: Deň bez bariér, Deň 
charity, Schôdze Jednoty dôchodcov Slovenska, Stretnutia regionálneho združenia zdravotne 
postihnutých, 50. výročie založenia DSS Legnava, Aktivity s dežmi z Dómu sv. Anny, Deň detí pre 
zdravotne handicapované deti, Mikuláš pre handicapované deti. 

Predsedala som výberovým komisiám na miesta riaditeľov jednotlivých zariadení sociálnych 
služieb v zriaďovateľskej pôsobnosť PSK. 

V rámci grantovej politiky NEFFOFONDU boli podporené viaceré projekty a aktivity v sociálnej 
oblasti: dostavba Domu Sv. Anny, rekonštrukcia zariadenia opatrovateľskej služby v Jarabine – 
zvyšovanie úrovne poskytovania sociálnych služieb. 

 

 

 



  

 

 

 

 

 

Kolaudácia budovy Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny na Ulici 17. novembra 

 

 

 

 

 

 

 

Výstava kompenzačných pomôcok 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Inštalácia schodiskovej sedačky v budove Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny na Ulici 17. novembra



Oblas ť školstva 

V zriaďovateľskej pôsobnosti PSK sú v našom okrese štyri stredné školy: Gymnázium Terézie 
Vansovej v Starej Ľubovni, Obchodná akadémia v Starej Ľubovni, Stredné odborná škola na ulici 
Jarmočnej, Stredná odborná škola na ulici Levočskej. Som členkou Rady školy pri Gymnáziu Terézie 
Vansovej a tiež členkou Rady školy pri Obchodnej akadémii. 

Najväčšia investícia v oblasti školstva smerovala do výstavby kuchyne Gymnázia Terézie 
Vansovej v Starej Ľubovni. Hygienicky závadný priestor bol nahradený účelovou kuchyňou a estetickou 
jedálňou v objeme 16,5 mil. Sk. V krátkej dobe sa začnú realizovať i ďalšie stavebné aktivity ako 
výmena okien a pre budúce obdobie je naplánovaná oprava fasády školy.   

Investície plynuli i do opravy kotolne na Strednej odbornej škole na ulici Jarmočnej a taktiež do 
oplotenia areálu Strednej odbornej školy na ulici Levočskej.  

I v oblasti školstva môžem konštatovať, že Obchodná akadémia v Starej Ľubovni patrí medzi 
najmodernejšie vybavené školy v kraji. Svoju poslaneckú prácu v oblasti školstva som mohla prepojiť 
so svojim pracovným zaradením, podporila som zriadenie nových učebných odborov na obidvoch 
odborných školách i preto, že som ako riaditeľka Úradu práce videla budúcnosť v uplatnení absolventov 
škôl novozriadených učebných odborov. Všetky štyri školy som zapojila do čerpania prostriedkov EÚ, 
konkrétne Európskeho sociálneho fondu.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Otvorenie jedálne – Gymnázium Terézie Vansovej



Oblas ť zdravotníctva 

Bola som pri procese transformácie Nemocnice s poliklinikou v Starej Ľubovni na neziskovú 
organizáciu s názvom Ľubovnianska nemocnica ako jedinej cesty záchrany tejto inštitúcie. Kvalita 
zdravotníckej starostlivosti i vďaka tejto zmene napreduje a čo je najdôležitejšie, nemocnica ostáva 
zachovaná. 

Som členkou dozornej rady Ľubovnianskej nemocnice a mám prehľad o jej hospodárení 
i napredovaní. I v tejto oblasti som mohla prepojiť svoju pomoc nemocnici do svojho profesionálneho 
pôsobenia. Podporujem prostredníctvom aktívnych opatrení trhu práce všetky pracovné miesta 
vytvorené v tejto inštitúcii. Za obdobie posledných troch rokov som v nemocnici podporila vznik 
75 pracovných miest. 

Podieľala som sa na procese získania certifikátu kvality STN EN ISO 9001:2000. 

 
 

Odovzdávanie certifikátu kvality 
 
 

Oblas ť športu 
Prostredníctvom grantovej  schémy v zmysle VZN č. 15/2008 som podporila viacero podujatí 

v oblasti športu. Z najdôležitejších spomeniem: Organizovanie XIII. Medzinárodného ročníka 
pieninského horského duatlonu Lesnica-Szcawnica chatou Pieniny v Lesnici, kulturistika 
prostredníctvom ŠK Power Factoru, Vyšegrádsky maratón prostredníctvom Bežeckého klubu v Starej 
Ľubovni, Šarišský pohár, XVII. Ročník športovej súťaže hasičov z okresov Bardejov, Prešov, Svidník, 
Stará Ľubovňa – organizátor obec Vislanka, rekonštrukcia tenisového ihriska – ZŠ sv. Cyrila a Metoda, 
3.ročník športových hier seniorov – obec Šarišské Jastrabie. 



Oblas ť kultúry 

V rámci tejto oblasti som sa zasadila za zachovanie Ľubovnianskeho osvetového strediska, 
inštitúcie, ktorú navrhovali niektorí poslanci zrušiť. Nechcem, aby sa z okresu vytratili inštitúcie 
slúžiace obyvateľstvu a podporujúceho jeho kultúrny rozvoj.  

V zriaďovateľskej pôsobnosti PSK je ďalšia inštitúcia – Ľubovnianska knižnica. V rámci nej som 
sa zúčastnila množstva podujatí, ktoré oslovujú rôzne vekové i záujmové kategórie ľudí. Činnosť 
knižnice napreduje. Investície do objektu v ktorom sídli knižnica zo strany PSK sú obmedzené 
z dôvodu, že vlastníkom je Mesto Stará Ľubovňa. Pre budúce obdobie je nevyhnutné tento problém 
riešiť k spokojnosti občanov v spolupráci s Mestom Stará Ľubovňa v záujme zkonfortnenia priestorov, 
nielen pre čitateľov, ale i samotných zamestnancov knižnice.  

Najväčšie investície v oblasti kultúry právom prúdili do rekonštrukcie Ľubovnianskeho hradu. 
Práve prebiehajúca rekonštrukcia si vyžiada niekoľko tisíc eur. Teším sa, že som bola pri rozhodovaní o 
skrášľovaní tejto vzácnej historickej pamiatky, teším sa z toho, že objekt Ľubovnianskeho hradu 
zachováme i pre budúce generácie.  

Z NEFFOFONDU som podpirila rekonštrukciu historického nábytku v sakristii v Kláštore 
redemptoristov v Podolínci. 

Finančne som podporila prostredníctvom VZN č. 15/2008 vydanie publikácie o obci Plaveč – 
740. výročia prvej písomnej zmienky o obci, taktiež kultúrnu akciu  „Na Švatoho Jána“ – Jakubany, 
vznik pamätnej izby Terézie Vansoveej – prostredníctvom Mesta Stará Ľubovňa, 15. ročník Kultúrneho 
leta v obci Ľubotín spojené s kampaňou „Na kolesách proti rakovine“.  

Zúčastňovala som sa s mnohých podujatí organizovaných PSK v spolupráci s týmito 
inštitúciami: Vansovej Lomnička, Hradné dni, Krst knihy pani Moniky Tančákovej a pod. 

 
 

Krst knihy pani Moniky Tančákovej



Oblas ť dopravy 

V správe PSK sú cesty II. a III. triedy nie štátna cesta (inými slovami)  hlavný ťah na Poprad. 
Financovanie opravy tejto cestu je v správe štátu, teda Ministerstva dopravy, pôšt a telekomunikácií, nie 
vyššieho územného celku.  

Oprava ciest sa realizovala na úsekoch: Šambron - Plavnica, Bajerovce - Plavnica, Hniezdne - 
Forbasy, Lesnica, Nižné Ružbachy – Vyšné Ružbachy, Vislanka, Hromoš, Plavnica – Údol, Stará 
Ľubovňa – smer Rovinky, Stará Ľubovňa - Litmanová. 

V pláne VÚC je prepojenie Zamaguria s obcou Toporec a vybavenie skrátenej cesty  pre 
občanov Veľkého Lipníka a Haligoviec do Kežmarku. Zúčastnila som sa viacerých rokovaní na 
Obecnom úrade v Toporci i Obecnom úrade v Haligovciach a mám záujem podporiť tento projekt.  

Z úveru EIB (Európskej investičnej banky) boli opravené ďalšie komunikácie.  

Najväčšiu radosť však mám z realizácie cesty na horu „Zvir“ v Litmanovej. Toto pútnické miesto 
si to právom zaslúži a oceňujú to nielen občania nášho okresu, ale každý kto toto miesto navštívi. 

Pre budúce obdobie najdôležitejším projektom bude vybudovanie obchvatu a vylúčenie dopravy 
z centra mesta. Na uvedenom projekte, ktorý bude spolufinancovať PSK som začala spolu s ďalšími 
poslancami efektívne pracovať.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Otvorenie kruhového objazdu v Novej Ľubovni 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kontrola cestných stavieb v okrese Stará Ľubovňa 
 

 

 
 
 

Oblas ť medzinárodnej spolupráce 

Implementovala som projekt podporený PSK: INTEREG IIIA – Rozvoj a propagácia 
cezhraničnej spolupráce medzi partnermi trhu práce v okrese Stará Ľubovňa a Nowy Sacz. Druhý 
projekt: Infobod na spoločnej hranici bol v procese hodnotenia vybraný na realizáciu od 1.1.2010. 

Reprezentovala som PSK na konferencii: Medzinárodná spolupráca regiónov v rámci EÚ. 
Navštívila som Dom slovenských regiónov v Bruseli, ktorého zriadenie som navrhla v prvom volebnom 
období. 

 

 

 

 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Návšteva Bruselu 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Otvorenie hraníc 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

Stretnutie „maršalkov“ na hrade v Starej Ľubovni



Oblas ť verejných ocenení PSK 

Predsedala som Komisii na udeľovanie verejných ocenení PSK. Cena PSK je verejným 
ocenením občanov Slovenskej republiky za dlhoročný mimoriadny prínos pre rozvoj PSK a mimoriadne 
zásluhy vo všetkých oblastiach spoločenského, hospodárskeho a kultúrneho života.  

Bola to pre mňa česť poďakovať za reprezentáciu nášho kraja a odovzdať cenu ZPSK takým 
osobnostiam a kolektívom ako:  

r. 2006 

* Ing. Michalovi Kováčovi CSc., prvému prezidentovi SR za osobný prínos pri budovaní demokratickej 
spoločnosti novodobej samostatnej SR 

* Dr. h.c. Jánovi Fígeľovi, komisárovi EÚ pre vzdelávanie odbornú prípravu kultúru a viacjazyčnosť, za 
osobný prínos a úsilie vynaložené v procese integrácie SR do EÚ 

r. 2007  

* Folklórnemu súboru ŠARIŠAN  

* J. E. Mons. Jánovi Babjakovi, prešovskému eparchovi za osobný prínos k obnove duchovných a 
kultúrnych hodnôt na území Prešovského samosprávneho kraja 

* J. E. Mons. prof. ThDr. Františkovi Tondrovi, diecéznemu biskupovi Spišskej diecézy za život vo 
viere, šírenie myšlienok kresťanstva, duchovnú obrodu 

r. 2008 

* J. E. Mons. Alojzovi Tkáčovi, košickému arcibiskupovi 

Navrhla som i v druhom volebnom období laureáta na cenu PSK z nášho okresu. Stal sa ním pán 
Dezider Killár, starosta obce Vyšné Ružbachy. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ocenení pri preberaní cien PSK 


